

# Verium welcomes four new partners



**Jonas Birk**

Partner  
Wealth Management



**Emilie Heinemann**

Partner  
Wealth Management



**George Merk**

Partner  
Direct Investments



**Stephanie Roller**

Partner  
Direct Investments

We are pleased to announce that Verium has appointed four new partners: Jonas Birk, Emilie Heinemann, George Merk and Stephanie Roller will be joining the firm's partnership and will further strengthen Verium's Direct Investment and Wealth Management segments.

We are delighted to see the continuous growth of Verium supported by the recent appointment of four talented and entrepreneurial colleagues to our partnership. We will be counting on our new partners to continue to share their expertise and skills in our endeavor to deliver outstanding services to our clients / business partners and to constantly drive our business forward.

We are looking forward to a continued successful collaboration.

---

Wir freuen uns, die Ernennung von vier neuen Partnern bekannt zu geben: Jonas Birk, Emilie Heinemann, George Merk und Stephanie Roller werden in die Partnerschaft von Verium aufgenommen, um die Bereiche Direct Investments und Wealth Management zusätzlich zu stärken.

Auf das kontinuierliche Wachstum von Verium sind wir stolz – die Aufnahme von vier talentierten und unternehmerischen Kollegen in unsere Partnerschaft ist ein nächster Meilenstein. Die neuen Partner werden ihre Expertise und Fähigkeiten auch zukünftig einbringen, um Höchstleistungen im Dienst unserer Kunden und Geschäftspartner zu erbringen sowie unsere Geschäftsfelder weiter auszubauen.

Wir freuen uns auf die weitere, erfolgreiche Zusammenarbeit.